



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 09-09-2021 01:17:49 PM Subject: Representative of Al Bayt University</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 09-09-2021 01:17:49 PM الموضوع: ممثل جامعة آل البيت</p>
<p>Based on the disclosure instructions issued by the Board of Commissioners of the Securities Commission, and a reference to the letter of Messrs. Al al-Bayt University No. 5/50/5906, dated 08/09/2021, Please note that Prof. Dr. Omar Falah Bakhit Al-Ateen has been named as a representative of Al al-Bayt University-201199142 in the membership of the Board of Directors of Dar Al-Aman Islamic Finance Company, as a replacement for Prof. Dr. Hani Hamid Hammoud Al-Damour, as of 09/08/2021.</p>	<p>إستناداً إلى تعليمات الإفصاح الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية، وإشارة إلى كتاب السادة جامعة آل البيت رقم 5906/50/5، تاريخ 08/09/2021، يرجى العلم أنه تم تسمية الأستاذ الدكتور عمر فلاح بخيت العطين كممثل عن جامعة آل البيت- 1201199142 في عضوية مجلس إدارة شركة دار الأمان للتمويل الإسلامي بديلاً عن الأستاذ الدكتور هاني حامد حمود الضمور وذلك اعتباراً من تاريخ 08/09/2021.</p>
<p>08-09-2021</p>	<p>08-09-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني</p>